

ClassiCon

Classic Contemporary Design

20 Jahre Garantie
20-year guarantee



Adjustable Table E 1027

Chrome Version 1927

Eileen Gray

Authorised by The World Licence Holder
Aram Designs Ltd., London

Adjustable Table E 1027

Chrome Version 1927

Eileen Gray

Authorised by The World Licence Holder

Aram Designs Ltd., London

Der Adjustable Table E 1027, ein höhenverstellbarer Beistelltisch aus verchromtem Stahlrohr mit einer Glasplatte, war Eileen Grays erfolgreichster Entwurf. Er wurde zu einer der populärsten Design-Ikonen des 20. Jahrhunderts.

Er ist nach dem Haus E 1027 ‚Maison en bord de mer‘ benannt, das Eileen Gray für sich und ihren Partner Jean Badovici baute. In diesem Codenamen steht das E für Eileen, 10 für Jean (J ist der 10. Buchstabe des Alphabets), 2 für B(adovici) und 7 für G(ray).

Als Krönung ihrer Karriere wurde Eileen Gray 1972 von der Royal Society of Art in London zum ‚Royal Designer of Industry‘ ernannt. Der Adjustable Table E 1027 wurde unter anderem vom Museum of Modern Art in New York und dem Centre Pompidou in Paris in deren ständige Sammlungen aufgenommen.

1973 übertrug Eileen Gray die Rechte zur Produktion und Distribution ihrer Entwürfe an Aram Designs, Ltd., London. Der originale und lizenzierte Adjustable Table E 1027 wird heute ausschließlich von ClassiCon produziert und weltweit vertrieben.

The Adjustable Table E 1027, a height-adjustable side table made of chrome-plated tubular steel with a glass tabletop, was Eileen Gray's most successful design. It became one of the most popular 20th century design icons.

It is named after the house E 1027 'Maison en bord de mer' that Eileen Gray built for herself and for her partner, Jean Badovici. The code-name likewise comes from: E is for Eileen, 10 for Jean (J is the 10th letter of the alphabet), 2 for B(adovici) and 7 for G(ray).

In 1972, as the highlight of her career, she was awarded the title 'Royal Designer of Industry' by the Royal Society of Art in London. The Adjustable Table E 1027 was added to the permanent collections of the Museum of Modern Art in New York and the Centre Pompidou in Paris, among others.

In 1973, Eileen Gray granted the rights to manufacture and distribute her designs to Aram Designs Ltd., London. Today, ClassiCon exclusively produces and distributes the original and licensed Adjustable Table E 1027 worldwide.

Eileen Gray
1878 – 1976



20 Jahre Garantie

Seit Jahrzehnten produziert und vertreibt ClassiCon den Adjustable Table E 1027 in kontinuierlich hoher Qualität. Wir garantieren Ihnen, dass es sich um ein originalgetreues und in Abstimmung mit den Rechteinhabern gefertigtes Produkt handelt. Aus dieser Erfahrung heraus gewähren wir Ihnen auf den Adjustable Table E 1027 in Chrom eine Garantie von 20 Jahren ab dem Kaufdatum.

Diese gilt für während der Garantiezeit auftretende Material- oder Herstellungsfehler. Voraussetzung hierfür ist eine sachgemäße Verwendung des Produktes unter Beachtung unserer Pflege- und Nutzungshinweise. In diesem Fall ersetzen oder reparieren wir den Adjustable Table E 1027 kostenlos (Glasschäden sind ausgeschlossen).

20-year guarantee

ClassiCon has been producing and distributing the Adjustable Table E 1027 in a constantly high quality for decades. We guarantee that this is a product manufactured true to the original and in agreement with the rights holders. Based on our experience, we grant a 20-year guarantee on the Adjustable Table E 1027 in the chrome-plated version, valid from the date of purchase.

It shall apply to any defects or manufacturing faults that may arise during the guarantee period and is subject to the proper and intended use of the product and compliance with our instructions for care and use. In such cases, we will replace or repair the Adjustable Table E 1027 free of charge (glass damages are excluded from the guarantee).

ClassiCon S A 00107 *Eileen M Gray* AUTHORISED BY ARAM DESIGNS LTD

Signatur Eileen Gray signature Eileen Gray

ClassiCon
Sigmund-Riefler-Bogen 3
81829 München
Germany
Tel +49 89 748133 0
Fax +49 89 748133 99
info@classicon.com
www.classicon.com

